
 
Protokół Nr 4/2015  

z posiedzenia IV Sesji Rady Gminy w dniu 28 stycznia 2015 r. 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 15.00 
 
Proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie Sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Obryte.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  

2015r. 
7.   Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia  jednolitego tekstu uchwały  
      w sprawie podziału Gminy Obryte na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 
      i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

podziału Gminy Obryte na stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich 
numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 
Inwentaryzacyjnej. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad. 

 
 
Ad.1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia IV Sesji Rady Gminy zwołanej w trybie pilnym dokonał Pan 
Rafał Jackowski – Przewodniczący Rady Gminy. Następnie przewodniczący Rady 
Gminy stwierdził prawomocność obrad. . Na stan 15 radnych obecnych jest 15, co 
stanowi quorum do podejmowania decyzji i uchwał.  
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
Następnie P.Przew. RG powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu IV Sesji Rady 
Gminy Obryte. Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
P.Przew.RG –  proszę o zgłaszanie uwag lub zmian do proponowanego porządku 
obrad . 
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
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Porządek obrad  został przyjęty. 
 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z III posiedzenia Sesji. 
 
P.Przew.RG – protokół z III posiedzenia Sesji był wyłożony  do wglądu.  
Uwag nie wniesiono. 
Za przyjęciem protokołu z  III  posiedzenia Sesji  głosowało 15 radnych (100% 
obecnych) . 
 
Protokół z III posiedzenia Sesji Rady Gminy został przyjęty . 
 
Ad.4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Podpora – kiedy będzie realizowany fundusz sołecki i czy można dokonać zmian 
w podziale środków. 
P.Oleksa – miała być założona lampa oświetlenia ulicznego w Psarach Nowinach, 
było pismo w tej sprawie. Przy zjeździe na drogę do Psary Maliki jest duży uskok, 
trzeba to poprawić, bo zjeżdżając na drogę można coś uszkodzić. Ponadto w Psarach 
Nowinach, gdzie zawraca autobus trzeba poprawić, żeby to było trwalsze, bo piasku 
ubywa. Przy tej nowej drodze leżą skarpy, który można by było zepchnąć dalej i 
przysypać. 
P.Wilczyńska – proszę, żeby lampy oświetlenia ulicznego nie gasiły się tak wcześnie 
rano, bo jest jeszcze ciemno a już gasną. 
P.Oleksa – może warto zastanowić się nad wymianą żarówek w oświetleniu 
ulicznym na energooszczędne. 
 
Ad.5.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Obryte. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – WPF została zmieniona w zakresie roku 2015 zgodnie z wymogami 
ustawy o finansach publicznych , jest ona odzwierciedleniem zmian zawartych w 
Uchwale Budżetowej na 2015 r. W wyniku wprowadzonych zmian zmianie uległ 
wynik budżetu i stanowi nadwyżkę w kwocie 300.000 zł. W związku ze zmianą 
kwoty nadwyżki, wprowadzono zmiany w planie przychodów. Przychodami w 
kwocie 100.000 zł pochodzącymi z wolnych środków  jako nadwyżki środków 
pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu gminy, wynikających z rozliczeń 
wyemitowanych papierów wartościowych z lat ubiegłych zabezpieczono wykup 
obligacji komunalnych w kwocie 100.000 zł. Plan rozchodów wynikający z 
harmonogramów wykupu obligacji komunalnych nie uległ zmianie i wynosi w 2015 
r. 400.000 zł. Planowana kwota długu na dzień 31.12.2015 r. wynosić będzie 4.490.000 
zł, co stanowi 29,46% planowanych na rok 2015 dochodów budżetu ogółem. 
 
Uwag ani pytań nie zgłoszono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw nie było, 2 radnych 
wstrzymało się od głosu.  
 
Uchwała Nr IV/19/2015  Rady Gminy Obryte w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Obryte została podjęta. 
 
 
Ad.6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2015 r. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Skarbnik – przedstawiła uzasadnienie do proponowanych zmian w budżecie na 
2015 r., które stanowi załącznik do protokołu. 
P.Podpora – czy ta koparka, którą chcemy kupić będzie nowa. 
P.Wójt – nie stać nas na nową koparkę, więc będzie używana (około 10- 11 lat), ale w 
dość dobrym stanie. 
P.Rychlicki – jakiej firmy będzie ta koparka. 
P.Wójt – nie wiemy, ale być może firmy JCB lub TEREX. 
 
P.Przew.RG poprosił P.Skarbnik o odczytanie uchwały w w/w sprawie. 
P.Skarbnik odczytała uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr IV/20/2015 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Obryte na  
2015 r. została podjęta. 
 
 
Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia  jednolitego tekstu uchwały w 
sprawie podziału Gminy Obryte na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i 
numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – w dniu 28 sierpnia 2012 r. Rada Gminy Obryte podjęła uchwałę                                   
nr XXI/123/2012 w sprawie  podziału Gminy  Obryte  na okręgi wyborcze, ustalenia 
ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym, której ostatnia zmiana została wprowadzona uchwałą XXXVI/233/2014 
z dnia 30 stycznia 2014 r. i dotyczyła zmian w nazwach miejscowości. 
Art. 16 ust. 3 ustawy z dnia 20 lipca 2000 roku o ogłaszaniu aktów normatywnych               
i niektórych innych aktów prawnych nakłada obowiązek ogłoszenia tekstu 
jednolitego aktu normatywnego innego niż ustawa nie rzadziej niż raz na 12 
miesięcy, jeżeli był on nowelizowany. 
Wobec powyższego zachodzi konieczność podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia 
jednolitego tekstu uchwały w sprawie podziału Gminy Obryte na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym. 
 
Pytań ani uwag nie zgłoszono. 
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P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr IV/21/2015 Rady Gminy Obryte w sprawie w sprawie ogłoszenia  
jednolitego tekstu uchwały w sprawie podziału Gminy Obryte na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 
wyborczym została podjęta. 
 
Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w 
sprawie podziału Gminy Obryte na stałe obwody głosowania oraz ustalenia ich 
numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Sekretarz – analogiczna sytuacja , co  w poprzedniej uchwale.  
Uwag ani propozycji zmian nie wniesiono. 
P.Przew.RG odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych (100% obecnych). 
 
Uchwała Nr IV/22/2015 Rady Gminy Obryte w sprawie ogłoszenia jednolitego 
tekstu uchwały w sprawie podziału Gminy Obryte na stałe obwody głosowania oraz 
ustalenia ich numerów, granic i siedzib obwodowych komisji wyborczych została 
podjęta. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania składu osobowego Komisji 
Inwentaryzacyjnej. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
P.Wójt – skład osobowy  Rady Gminy uległ zmianie, więc musimy dokonać zmian w 
składzie osobowym Komisji Inwentaryzacyjnej. Proponujemy, żeby w skład tej 
komisji weszli następujący radni : Rafał Jackowski, Franciszek Henryk Rychlicki, 
Paweł Falba, Krystyna Kruszewska i Alina Karczewska. W § 3 jest napisane , że traci 
moc uchwała w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Inwentaryzacyjnej i tu 
będzie jeszcze dopisana ta pierwsza uchwała , która wprowadzała pierwszy skład tej 
komisji. 
P.Przew.RG – czy wyczytani radni wyrażają zgodę na powołanie w skład tej Komisji. 
W/w radni wyrazili zgodę na powołanie w skład Komisji Inwentaryzacyjnej. 
P.Przew.RG  odczytał uchwałę w w/w sprawie. 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, przeciw było 4 radnych, głosów 
wstrzymujących nie było. 
 
Uchwała Nr IV/23/2015 Rady Gminy Obryte w sprawie powołania składu 
osobowego Komisji Inwentaryzacyjnej została podjęta. 
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Ad.10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Wójt – ad. zapytania P.Podpory)  fundusz sołecki będzie realizowany w maju-
czerwcu, do końca sierpnia musi być zrealizowany a do końca  września trzeba 
złożyć wniosek o zwrot . Gruz jeszcze będzie, więc będziemy wozić. Równiarka jest 
naprawiona (ok. 3.000 zł koszt naprawy). 
P.Podpora – starą koparkę można ogłosić do sprzedaży. 
P.Wójt – ad. zapytania P.Oleksy - zmieniła się firma obsługująca oświetlenie uliczne 
na terenie gminy, nie mogą opanować tych godzin zapalania i gaszenia. Wyjaśnimy 
tą sprawę. Lampę w Psarach Nowinach założymy, mamy 11 czy 13 lamp do 
dyspozycji. Droga Psary Maliki- robimy porządek prawny z tą drogą, może gruzu 
trochę podwieziemy na tym zjeździe, ponieważ żwir i piasek woda podmywa. Jak 
kupimy koparkę, to postaramy się zsunąć te karpy na Nowinach i zasypać. 
Informuję radnych, że będzie 15 samochodów ziemi po wykopach pod salę 
gimnastyczną , będziemy chcieli posypać na drogę od Ciółkowa do Ulask i na drogę 
Wielgolas w kierunku młynu. 
P.Smyk- trzeba poprawić drogę w Obrytem na Pępkowie jak się asfalt kończy. 
P.Wójt – ad. zapytania P.Wilczyńskiej – postaram się tą sprawę wyjaśnić. Wystarczy, 
jak się będzie święcić do 6.30 rano. 
Jeśli chodzi o oszczędność lamp – ściągnęliśmy przedstawicieli w tej dziedzinie i 
wyliczyliśmy Psary, Obryte i Gródek tj. ponad 300 lamp i z tej oszczędności co 
byśmy mieli , to byśmy spłacali ten kredyt. Kwota wynosiła 700 tys. zł, nasz udział 
byłby zerowy, ale pani księgowa powiedziała ,że to też się liczy jako kredyt. Dlatego 
też zrezygnowaliśmy z tego przedsięwzięcia. Możemy do tego wrócić i część tych 
lamp wymienić, będą coraz tańsze. 
 P.Podpora – jaki jest koszt oświetlenia w naszej gminie. 
P.Wójt - 80.000 zł sama energia elektryczna plus konserwacja to będzie ok. 120-
150.000 zł. Lamp co roku przybywa , ale koszt jest bardzo podobny. 
P.Wilczyńska – jeszcze wieś Ulaski nie ma oświetlenia ulicznego. 
P.Wójt – co roku trochę tych lamp nam przybywa. 
 
Ad.11.Wolne wnioski i informacje. 
 

P.Przew.RG udzielił głosu następującym osobom: 
 
P.Sekretarz – 29 grudnia odbyła się sesja w powiecie, budżet powiatu wynosi ok. 62 
mln zł. Na początku lutego będzie następna sesja, może coś więcej będzie wiadomo 
na temat szpitala. Do tej pory szpital regeneruje długi. Są dwie koncepcje:  przejęcie 
szpitala pułtuskiego przez szpital w Makowie, mówiło się też o Niepublicznym 
Ośrodku Zdrowia -  Gajda-Med. Część szpitala ma być zaadaptowana na Dom 
Pomocy Społecznej (ok. 25-40 pensjonariuszy leżących). Gmina we współpracy z 
powiatem ma  udrożnić drogę w Obrytem k. szkoły. 
P.Kruszewska – na tym nowym odcinku drogi w Ciółkowie już są pęknięcia. 
P.Sekretarz – proszę, aby Pan Podpora wskazał miejsce doręczenia dokumentów na 
posiedzenia komisji i sesje, ponieważ wysyłamy pracowników do domu, nie zastają 
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nikogo i nie ma możliwości dostarczenia materiałów w terminie. Proszę wskazać 
jakiś zastępczy adres w razie nieobecności pana w domu, żeby ktoś to mógł odebrać. 
 
Ad.12. Zakończenie obrad. 
 

Godz. 15.35– Pan Przewodniczący Rady Gminy – zamykam posiedzenie  IV Sesji 
Rady Gminy Obryte. 
 

 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 

Protokolant: 
 

/Zofia Bala/         
Przewodniczący Rady Gminy 

 
                          /Rafał Jackowski/ 


